
 

 

 

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ulrika Falk (S) 

Angående vänthallen vid Hallstaviks busstation 

När Sverigedemokraterna tillträdde som en del av det tidigare högerstyret gavs 
kommunstyrelsekontoret i uppdrag att ta fram en lösning för en ny vänthall vid 
Hallstaviks busstation. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde den 2 december 2024 har vi nu fått en 
återrapportering av uppdraget, där det framgår att arbetet fortsätter med en 
förstudieunderutredning av olika typer av huskonstruktioner, genomförd av 
fastighetsavdelningen. 

Frågan om en ny vänthall i Hallstavik har varit aktuell under en längre tid, och 
Hallstaviks invånare förtjänar en lösning som är både konkret och hållbar. Vi vill 
därför betona vikten av att detta arbete nu bedrivs med hög prioritet och 
skyndsamhet. 

Med detta som bakgrund önskar jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 
ordförande: 

1. Vilka åtgärder avser du vidta för att säkerställa att arbetet med en ny vänthall 
vid Hallstaviks busstation drivs framåt med högsta prioritet? 
 

2. När kan Hallstaviks invånare förvänta sig en färdig plan och tidsram för 
genomförandet? 
 
 

Sverigedemokraterna kommer att följa detta ärende noggrant och agera för att driva 
på det nya vänsterstyret. Samtidigt vill vi också framhålla vikten av samarbete i 
denna fråga. Hallstaviks invånare är viktigare än politisk prestige, och vi är öppna för 
att arbeta konstruktivt tillsammans med bland andra Socialdemokraterna för att 
säkerställa att en fungerande lösning blir verklighet så snart som möjligt. 

 

Andrea Kronvall 
Gruppledare, Sverigedemokraterna 

Kommunfullmäktige 2024-12-16 

 

 


